

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED
L/4203
15 July 1975
Limited Distribution

WORKING PARTY ON THE AGREEMENT BETWEEN
THE EUROPEAN COMMUNITIES AND ISRAEL

Chairman: Mr. A. Bier (Brazil)

Membership:

The membership is open to all contracting parties indicating their wish to serve on the working party.

Terms of Reference:

To examine, in the light of the relevant provisions of the General Agreement, the provisions of the agreements between, on the one hand, the European Economic Community and the member States of the European Coal and Steel Community and, on the other hand, the State of Israel, signed on 11 May 1975, and to report to the Council.

GROUPE DE TRAVAIL DE L'ACCORD ENTRE LES
COMMUNAUTES EUROPÉENNES ET ISRAËL

Président: M. A. Bier (Brésil)

Composition:

Toutes les parties contractantes qui en expriment le désir peuvent siéger au Groupe de travail.

Mandat:

Examiner, à la lumière des dispositions de l'Accord général applicables en l'espèce, les dispositions des accords entre, d'une part, la Communauté économique européenne et les Etats membres de la Communauté européenne du charbon et de l'acier et, d'autre part, l'Etat d'Israël, signés le 11 mai 1975; présenter un rapport au Conseil.